
 
 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: De heropening van de markten 

 

Markten kunnen opnieuw plaatsvinden vanaf 18 mei, onder voorbehoud van de goedkeuring 

door de lokale overheid => Is deze heropening wel mogelijk bij ons, gezien de beperkte 

opkomst voor markten? 

 

 

 

Antwoord van de heer Tahri: 

 

Geachte heer gemeenteraadslid, 

 

Deze tweede fase van de versoepeling van de coronamaatregelen maakt inderdaad de 

heropening van onze markten mogelijk. 

 

Er worden uiteraard strikte voorwaarden opgelegd zoals een circulatieplan, de social distancing, 

het dragen van maskers door handelaars, een verbod op proevertjes, ... 

 

Wij onderzoeken daarom samen met de concessiehouder de mogelijkheden om deze 

voorwaarden na te leven en onze markten te doen herstarten. 

 

Er is nog geen formele beslissing genomen, maar het overleg tussen de gemeenten, tussen de 

concessiehouder en de gemeente is effectief en loopt al sinds vorige woensdag. 

 

Als we onze markten openen, zal dit niet in de week van 18 mei gebeuren, maar waarschijnlijk 

de week erna, zodat iedereen zich kan organiseren. 

 

In de hoop uw vraag te hebben beantwoord. 

 

Ik zal u op de hoogte brengen zodra ik meer informatie heb. 

 

 

 

 


